
Overzicht MOTIES en TOEZEGGINGEN EN ACTIEPUNTEN (o.a. verzoeken om het doen van een voorstel n.a.v. ingekomen stukken) 
OPINIERAAD RUIMTE (versie 29 november 2022)

Moties
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer RES Onderzoek restwarmte Antwerps industriegebied. 
Het college wordt verzocht: Onderzoek te doen naar de inzet van 
industriële restwarmte uit het Antwerpse haven- en industriegebied en een 
eerste verkenning van de mogelijkheden daarvoor te presenteren in de 
Warmtevisie en in te brengen in de ontwikkeling van de RES 2.0

Begin 
2023

Nov 2022 RES 2.0 procedure is door de 
regio uitgesteld naar medio 2024. Medio 
2023 volgt een voortgangsbrief vanuit de 
regio.

Van Agtmaal Herstel kerkklok in Woensdrecht 
Het college wordt gevraagd in gesprek te gaan met het kerkbestuur om het 
uurwerk in werking te stellen en t.z.t. in eigendom over te nemen

Niet te 
bepalen

Er is contact met de nieuwe eigenaar, 
gewacht wordt op diens plannen met kerk 
en kerktoren.   

Schuurbiers Uitwerking bouwplannen op perceel Kromstraat te Hoogerheide
Het college wordt gevraagd
1. Een bouwplan te ontwikkelen met indicatief 5 (koop) 
starterswoningen en 2 twee-onder 1 kap woningen op de locatie 
Kromstraat te Hoogerheide en hierbij achtereenvolgens het volgende uit te 
werken:
a. De bewoners van de Kromstraat over het vervolgproces informeren. 
b. Het eerste concept bouwplan voorleggen aan de Raad.
c. Dit nieuwbouwproject via een Tender in de  markt te zetten, 
waarbij de volgende kaders gelden:
I. oriëntatie van woningen op de Kromstraat
II. parkeren van nieuwe bewoners en bezoekers van starterswoningen 
mogelijk aan de achterzijde situeren op eigen terrein (bewoners) en/of op 
achterliggend openbaar parkeerterrein (bezoekers)
III. parkeren van 2 twee-onder 1 kap woningen voorzien op eigen 
terrein
IV. Het bouwterrein te verkopen aan een initiatiefnemer, het bouw- en 
woonrijp maken aan de initiatiefnemer te laten en deze ook de eventuele 
(tekortkomende) parkeervoorziening voor zijn/haar rekening te laten 
aanleggen;
V. geen aanleg nieuwe openbare ruimte aan Kromstraat voorzien, 
behoudens een nieuw trottoir, inritten en rioolaansluitingen;

16nov22 Er volgt een raadsinformatienota 
met het verdere vervolg nu de gesprekken 
met de omwonenden hebben 
plaatsgevonden.  



VI. duurzame woningen op deze locatie bouwen.
VII. de starterswoningen voor maximaal  € 220.000 verkocht kunnen 
worden en waarbij de regeling van startersleningen nog steeds geldig is
VIII. starters van de gemeente Woensdrecht voorrang moeten krijgen bij 
de aankoop van deze starterswoningen
IX. een kettingbeding voor een nader te bepalen tijd in de 
verkoopovereenkomst van de starterswoningen opnemen waarbij 
doorverkoop alleen aan starters kan geschieden.

Schuurbiers 12jul22: Stikstofaanpak Startnotitie NPLG
1. De raadsuitspraak als leidraad te hanteren en breed uit te dragen in 
overleggen in de regio, met provincie, rijksinstanties en over de 
landsgrenzen;
2. Samen met de agrarische sector er voor te zorgen dat op korte 
termijn een helder beeld ontstaat van de oplossingsmogelijkheden en 
belemmeringen bij de agrarische sector in en rondom onze gemeente; 
3. In gesprek te blijven met de agrarische sector en andere 
belanghebbenden in en rondom de Natura 2000 gebieden in en om 
Woensdrecht over de aanpak stikstof;
4. De gemeenteraad voortdurend op de  hoogte te houden over de 
voortgang  van de verdere uitvoering van het NPLG;

Nov22: op 30 november brengt de 
gedeputeerde een werkbezoek aan 
Woensdrecht en zal ook met den delegatie 
van de agrariërs spreken. 

Van Agtmaal 29sep22 Aanbrengen printbeton bij een drietal rotondes in 
Hoogerheide
Het college wordt gevraagd
1. De verhoogde stenen in de 3 genoemde rotondes te vervangen door 
printbeton;
2. De raad een voorstel te doen de kosten voor het aanbrengen van 

printbeton (geschat op € 50.000,-- euro) te financieren uit de algemene 
reserve;

3. Aansluitend aan deze werkzaamheden ook het asfalt van deze rotondes 
te vervangen en dit te financieren uit het budget wegbeheer.

Geen 
datum 
bekend

Van Agtmaal 29sep22: Opstellen beleidsplan en reserveren middelen voor 
ongediertebestrijding
Het college wordt gevraagd:
1. Een beleidsplan “Ongediertebestrijding” op te stellen;

Ad.1: 
n.t.b.
Ad 2: 
Q4-22 

In November volgt nader bericht. De 
raming is opgenomen in de begroting 
2023. Hiermee is aan verzoek 2 voldaan



2. Vanaf het begrotingsjaar 2023 een structureel bedrag van € 20.000,-- in 
de gemeentelijke begroting op te nemen en dit bedrag aan te passen als 
het nog op te stellen beleidsplan hierom vraagt.

De Heer 29sep22 Motie Energiebonnen
1. De mogelijkheden te bekijken om op korte termijn (indien mogelijk nog 
dit jaar) wederom een ronde energiecadeaubonnen beschikbaar te kunnen 
stellen aan onze inwoners,
2. Hierbij voorrang te verlenen aan aanvragers welke afgelopen keer wel 
interesse hebben getoond in de bon, maar helaas te laat waren met 
aanvragen, 
3. Het bedrag per cadeaubon hetzelfde te houden (€ 60,--), en het budget te 
verhogen naar een aanvaardbaar en haalbaar bedrag waarbij zo veel 
mogelijk huishoudens hier voordeel bij kunnen behalen, 
4.De raad hierover te informeren en een voorstel te doen,  

n.t.b. 16nov22 De huidige landelijk RREW 
regeling vervalt per eind 2022. Hierop kan 
geen aanspraak meer worden gemaakt. Er 
is geen externe financiering meer. Dat 
betekent ook dat een mogelijk vervolg niet 
via het regionaal energieloket uitgevoerd 
kan worden. Het college onderzoekt of er 
een alternatief geboden kan worden, hoe 
dat in te richten en welke middelen daar 
voor nodig zijn. Er zijn nog 50 bonnen 
voor huurders over en 532 inwoners. Er 
was zo’n een grote belangstelling 
waardoor 532 aanvragen niet konden 
worden gehonoreerd.   

Rekenkameraanbevelingen: geen



TOEZEGGINGEN EN ACTIEPUNTEN OPINIERAAD RUIMTE 2018-2022

Opinieraad ruimte 12 september  2017

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Schuurbiers
AFD.OBB

De raad krijgt een terugkoppeling over de procedure (incl. de wijze waarop 
inspraak mogelijk is) m.b.t. de vestiging van de gesloten inrichting in 
Zandvliet zodra meer bekend is. 

Niet te 
bepalen

14sep21: Over de komst van een centrum 
voor uitgeprocedeerde asielzoekers in 
Zandvliet  is contact geweest met het 
District Berendrecht-Zandvliet. Op dit 
moment is er geen informatie beschikbaar.

Schuurbiers
AFD.OBB

Herstel en behoud van de kerktoren te Woensdrecht: indien er een concreet 
plan is worden de voorwaarden aan de raad voorgelegd. 
9jun22: Ontwikkeling mogelijke sloop schip van de kerk en behoud 
silhouet

Niet te 
bepalen

Wethouder treedt in overleg met de 
ontwikkelaar over verdere plannen met de 
kerk/kerktoren en koppelt dat terug via 
raadsinformatienota of ter inzagelegging 
van het plan

Opinieraad ruimte 18 juni 2019
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer Raadsinformatienota Inrichting(stekening) carpoolplaats en status oude 
carpoolplaats 

Niet te 
bepalen

Sep22: Tennet heeft bericht niet te kunnen 
voorzien in een snellaadstation, college 
beziet nader invulling. 

Opinieraad 10 maart 2020
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer Zendt resultaten onderzoek bodemwarmte naar de raad zodra deze bekend zijn. Niet te 
bepalen

Sep 2022: rapportage is nog niet gereed. 

Raad 12 november 2020
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling



Schuurbiers Het strategieplan van de Streekorganisatie Brabantse Wal wordt zodra 
dit gereed is aan de raad gezonden    

Q1-2023 Planvorming is nog steeds gaande, 
oplevering wordt begin 2023 verwacht.

De Heer Instellen werkgroep duurzaamheidsvisie wordt via de 
agendacommissie in werking gezet. 

Q4-2022 Okt22: Wordt een van de onderwerpen in 
de raadsconferentie van 2nov22 in relatie 
met de Omgevingsvisie en de invoering 
van de Omgevingstafel. (noot 
21nov22:heeft niet plaatsgevonden)

Opinieraden 8,9 en 23 maart 2021
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer Toezeggingen n.a.v vaststelling GVVP 

1. Raadsvoorstel plaats en inrichting hubs
Daarin wordt betrokken een aanname ivm COVID effecten

2. Informatienota c.q. raadsvoorstel inzake 
Snelfietsroutes (voorstel indien budget nodig is)

 5.         Voornemen instellen Blauwe zone wordt via een
             Raadsvoorstel aan de raad voorgelegd
6.          Tussentijdse evaluatie GVVP 

n.t.b.

n.t.b.

2022/23
Q3 2023

4okt22 Realisatie hangt af of deze wordt 
opgenomen in nieuwe concessie 2025-
2035. Inmiddels lopen pilots in Huijbergen 
en Hoogeheide. 

4okt22 Overleg met Noorderkempen loopt 
nog. Daarnaast doet de RWB met de 
provincie nu onderzoek naar de 
mogelijkheden in West-Brabant

Opinieraad 23 april 2021
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Meldt status (monumenten)onderzoek basisschool de Stappen zodra dit gereed is.
Daaraan zal de onderzoeksvraag die is gesteld worden toegevoegd.  

Q1-2023 5okt22: besluitvorming in het college is 
vertraagd door werkzaamheden rondom 
crisisnoodopvang.  

Opinieraad 26 oktober 2021



Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Maken van halfverharding op enkele looppaadjes nabij de basisschool  
Klim-Op

Q4-2022 Uitvoering wordt verwacht omstreeks eind 
2022

Opinieraad 8/9 februari 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Kantverharding Langeweg Woensdrecht Q2-2023 Beziet waar nodig verharding middels 
rammelrand of grasbetontegels 

De Heer Aanmelding deelname Schone Lucht akkoord z.s.m. 5jul22 Stavaza zie Schriftelijke 
beantwoording ingekomen stuk Stichting 
Houtrookvrij: in onderzoek is welk 
vervolgstappen er nodig zijn als 
Woensdrecht ondertekent. 

Van Agtmaal Er wordt een protocol voor de aanpak van Japanse duizendknoop 
ontwikkeld

Q4-2022 Raadsinformatienota volgt
5jul22: wethouder gaat in gesprek met 
inspreker.   

Schuurbiers Beziet versnelling woningbouwambities nabij sportpark Huijbergen Q2-2023 4okt22: Er is overleg met het 
dorpsplatform over de mogelijke invulling 

Opinieraad 17 mei 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Informeert de raad over de mogelijke kapvergunning en herplantplicht 
voor 105 bomen aan de Martinushoeveweg

Procedure loopt nog, tussentijds worden 
de dode bomen gerooid.  

De Heer Proeftuinen Warmtevisie Huijbergen en Heiakkers: bevindingen van het 
onderzoek naar de raad 

Q1-2023

Raad 9 juni 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling



Schuurbiers Vraagt initiatiefnemer bouwplan Trambaan 43-47 om terugkoppeling van 
hun overleg met de omwonenden. 

Opinieraad 5 juli 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Schuurbiers Zal nagaan hoe mogelijk verdere verbetering kan worden aangebracht in 
publicaties met termijnen. Aanvullende in de raad van 12 juli: ook de 
procedure voor het in kennis stellen van reactie op zienswijzen bij 
ruimtelijke plannen zoals die door het collega na de raad worden 
aangeboden wordt aangepast.  

Schuurbiers BP “Herontwikkeling voormalig gemeentehuis Huijbergen” zal bij 
initiatiefnemer nagaan of een groene invulling van de wand nabij 
Boomstraat 6 mogelijk is. 

5okt22 Is onderdeel van het overleg over 
dit plan. 

Van Agtmaal Treedt in overleg met de bewoners gelegen aan de brandgang Robert 
Kochstraat-Lucasplein over het aanbrengen van gravelverharding

Q4-2022 Uitvoering wordt voorzien voor eind 2022

Opinieraad 13 september 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer Terugkoppeling gesprekken inzake verkeersomleiding(en) bij afsluiting A4 
en de overlast/gevaren die dat veroorzaakt in Ossendrecht en Calfven 

Dec22 4okt: Gesprekken met RWS en politie 
hebben nog niet plaatsgevonden. Daarna 
agenderen in de opinieraad Ruimte  

Van Agtmaal Droogvallen van de eendenvijver en andere vennen als gevolg van droogte 
in de zomer i.c.m. lage grondwaterstanden

Okt/nov 
22

4okt: Behandeling wordt gecombineerd 
met de Uitvoeringsnotitie klimaatadaptatie 
in nov22.

Schuurbiers Beantwoording openstaande vragen inzake bouw windturbine Zandvliet-
Noord n.a.v ontvangen zienswijze Windstil Ossendrecht. 

Zie beantwoording zie bijlage 1
Voorstel: afvoeren

De Heer Verzoek onttrekking Vijverstraat in Huijbergen aan openbaar verkeer 
C-stuk, college is om advies gevraagd/een voorstel te doen.  

College is niet voornemens de raad een 
voorstel te doen tot onttrekking van de 
weg aan het openbaar verkeer. De 
initiatiefnemer is hierover geïnformeerd.
Voorstel: afvoeren



Opinieraad 19 oktober 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Heer Gaat na of de fietssuggestiestrook ingang kom Ossendrecht aan de normen 
voldoet.   

Schuurbiers Gaat na wat de status van BP Sneekhout is nu de initiatiefnemer 
voornemens is de supermarkt uit het plan te halen en hiervoor woningen in 
de polaats te bouwen. 

Nov/dec
22

Zie raadsvoorstel vaststellen hernieuwde 
kaders
Voorstel: afvoeren

Schuurbiers Uitbreiding agrarisch bedrijf Havenweg Ossendrecht; college laat second 
opinion doen ivm stikstofbepalingen alvorens definitief besluit te nemen 
over de vergunning.  

Nov22

De Heer Na plaatsen matrixbord Raadhuisstraat attentie verkeerssnelheid worden 
resultaten daaruit gedeeld  

 Bord wordt in Q1 geplaatst.

De Heer Inspraakreactie verkeersveiligheid Huijbergen gaat in gesprek met 
inspreker over kosten voor rekening van dorpsplatform. 

16nov22: dit is besproken met de 
insprekers en nader toegelicht
Voorstel: afvoeren

Raad 10 november 2022

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Beleidsplan bestrijding invasieve exoten Q2-2023

Eerstvolgende actualisatie:  18 januari 2023 


